



Terms & Conditions:

1. This promotional offer is valid till 31st August 2026 (inclusive).
2. The offer is available exclusively to existing Sharjah Islamic Bank (SIB) customers, new customers who obtain Car Finance through SIB during the campaign period, salaried and self-employed customers (subject to SIB & financing eligibility criteria).
3. All financing applications are subject to Sharjah Islamic Bank's standard credit assessment, approval process, and prevailing financing policies. Financing approval is at the sole discretion of SIB.
4. Eligible customers who finance their vehicle through SIB during the campaign period will receive the complimentary benefits.
5. The promotional offer may be availed at participating Chery showrooms. The exclusive Weekend Showroom Event will take place at the Chery Sharjah Showroom till 31st August 2026.
6. This offer cannot be combined with any other dealership promotions, discounts, fleet sales, commercial purchases, or any other promotional offers unless otherwise stated.
7. The offer is non-transferable, non-exchangeable, and cannot be redeemed for cash or any other benefit.
8. The offer is valid only during the campaign period and is subject to vehicle availability and promotional stock.
9. Sharjah Islamic Bank's financing Terms & Conditions apply.
10. Sharjah Islamic Bank and Chery reserve the right to amend, suspend, withdraw, or terminate this promotion, or modify these Terms & Conditions, at any time without prior notice.
11. Participation in this promotion constitutes acceptance of these Terms & Conditions. In the event of any dispute, applicable laws and regulations of the United Arab Emirates apply.

الشروط والأحكام:

1. يسري هذا العرض الترويجي حتى 31 أغسطس 2026.
2. يقتصر هذا العرض على عملاء مصرف الشارقة الإسلامي الحاليين، والعملاء الجدد الذين يحصلون على تمويل سيارة من مصرف الشارقة الإسلامي خلال فترة الحملة، سواء كانوا من الموظفين أو أصحاب الأعمال (وفقاً لمعايير أهلية التمويل المعتمدة لدى المصرف).
3. تخضع جميع طلبات التمويل لإجراءات التقييم الائتماني والموافقة وسياسات التمويل المعتمدة لدى مصرف الشارقة الإسلامي، ويحتفظ المصرف بحق الموافقة على طلبات التمويل وفقاً لتقديره المطلق.
4. يحصل العملاء المؤهلون الذين يقومون بتمويل سياراتهم من خلال مصرف الشارقة الإسلامي خلال فترة الحملة على المزايا المجانية المعلن عنها.
5. يمكن الاستفادة من هذا العرض لدى معارض شيري المشاركة، ويُقام حدث عطلة نهاية الأسبوع الحصري في معرض شيري - الشارقة خلال حتى 31 أغسطس 2026.
6. إلا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض أو خصومات أخرى مقدمة من الوكيل، أو تمويل سيارات، أو المشتريات التجارية، أو أي عروض ترويجية أخرى، ما لم يُنص على خلاف ذلك.
7. يهذف العرض غير قابل للتحويل أو الاستبدال، ولا يجوز استبداله بمبلغ نقدي أو بأي منفعة أخرى.
8. يسري هذا العرض خلال فترة الحملة فقط، ويخضع لتوفر السيارات والمخزون المخصص للعرض الترويجي.
9. تطبق الشروط والأحكام الخاصة بتمويل مصرف الشارقة الإسلامي.
10. يحتفظ مصرف الشارقة الإسلامي وشيري بالحق في تعديل هذا العرض الترويجي أو تعليقه أو سحبه أو إنهائه، أو تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار مسبق.
11. تُعد المشاركة في هذا العرض موافقةً على هذه الشروط والأحكام. وفي حال نشوء أي نزاع، تطبق القوانين والأنظمة المعمول بها في دولة الإمارات العربية المتحدة.